
Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 02.09.20 19roku 

Pos icJzcnie otworzyła o godz. 17:00 i prowadzilaje przewodnicząca RO Blachownia 
j\'lalgorzata Lipcz)'I1ska. która na wstępie : 

I) Stwierdzi la na podstawie listy obecności . że w posiedzeniu bierze udzial 8 czlonków Rady 
Osiedla Blachownia. co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Rad, uchwaL 

2 ) powierzyła protokołowanie posiedzenia Malgorzacie LipczyIiskiej : 
3) przedstawi la porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu. do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Z;uządu Osiedla Blachownia nic wn iesli 
uwag: 

Por;~ądck obrad: 
I . Ot\\ arcie zebrania i stwierdzenie prawol11ocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania RO Blachownia. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami. 
,L Omówienie bieżących spraw dotyczących osiedla. 
:; . l'rzystąpienic do projektu planu dochodów i wydatków przewidzianych do wykonania w 2020r 
ora7 tych związanych z utrzymaniem i funkcjonowaniem biura RO. 
6. Omówienie wniosków i propozycji dotyczących budżetu miasta na rok 2020 niezwiązanych z 
środbmi na działania RO. 
7. Zapytania członków RO i ZRO. 
S. Wolne wnioski. 
'). Zakol\czenic obrad. 

Ad. 1 
P 17cwodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:00 i stwierdz iła prawomocność obrad na podstm."ie 
I i st)' obecności . 

I..\d. 2 
'rzcwodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nic wnic~li uwag. 

\V głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 8 członków RO . 

. ·~d .3 ,4 

Najv\ażniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawo'W,!111i dotyczącymi stałych dzialaJ\ . 
przcwodnicząca zdab relacj~ z przebiegu czerwcowego pikniku. który organizowala RO. 
Rozliczyła koszty imprezy przedstawiając kopie faktur. 

.' d.5,6 
W związku z przystąpieniem do opracO\\ania projektu budżetu miasta na rok 2020 obecni po 
dyskusji przegłosowuli konieczność podniesienia do 35000 zł kwoty na zapla11(mane przez RO 
"ladania. 
Ol11ó\"iono lJkże propozycje dotyczące projektu budżetu miasta na rok 2020r niez" iazane z 
utrzymaniem i funkcjonowaniem biura RO. 
Dokumenty ( w tym uzasadnienie) dołączono do protokołu. 

Ad. 7.8 
C~łonko\\ie rady dyskutowali nad problemami dotyczącymi współpracy z Czystym Rćg i onl'm. 
i' ojawiają si, problemy \\" kont:lkcie i ",'olą rozmów w trudnych spornych sprawach. Radna Edyla 
G lil'l S k ~ ;:referowala praniem braku odpływu wody deszczowej z parkingu przy ul TU\\" i!11a 6/\. 



Problem jest skomplikowany i wymaga bezpośrednich rozmów z władzami miasta. 
Przedyskutowano także kolejne etapy pracy RO po zapoznaniu się z pozostałą kwotą w budżecie 
RO - omówiono organizację zaplanowanych imprez ( Mikołajki , obchody Marcina i inne). 
Radny Marian Łągiewka zgłosił problem zakłócania spokoju w godzinach wieczornych na placyku 
zabaw który jest usytuowany między blokami (Boninami). 

4) Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:00 

W załączeniu: 

l. li sta obecnośc i 

2. Wnioski o zwiększenie środków na statutowe działania RO Blachownia 
3. Wnioski dotyczące propozycji do projektu BM na rok 2020. 

Protokolant Prowadząca posiedzenie 
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